

Art Analysis 艺术分析

/10

As a class, we discussed four artworks from art history. Please choose one of those artworks for analysis.

我们全班讨论了四件艺术史上的艺术作品。请选择其中一件进行分析。

Artist: _____ Title: _____

艺术家: _____ 标题: _____

1 Observe: Please list six things that you see. (½ point for each thing observed)

观察: 请列出你看到的六件事。(每观察到一件事, 得半分)

___/3 • •

 • •

 • •

2 Analyse: What clues and hints about the meaning has the artist included in this artwork? What idea or feeling does the colour, style, or technique communicate? (2 visual characteristics or clues - 1 point each)

分析: 艺术家在这件作品中融入了哪些关于其含义的线索和暗示? 作品的色彩、风格或技法传达了什么样的理念或感受? (2个视觉特征或线索, 每条1分)

For example:

例如:

"The _____ means _____." or "The way the _____ is painted tells me that _____."

"_____ 意味着 _____。"或"_____ 的绘画方式告诉我 _____。"

___/2 •

 •

3 Interpret: In full, what do you think the artist is trying to communicate? Please give a specific reason why you think this is so. (Full meaning + your reason)

解读: 你认为艺术家试图完整地传达什么？请给出你认为如此的具体理由。(完整含义 + 你的理由)

___/3

•

•

4 Evaluate: Did the artist do a good job of communicating it? (In other words, Is this a good artwork?) Please give a solid and thoughtful reason why this is so. (1 point for your opinion and 1 point each for your reason)

评估: 艺术家是否很好地传达了这一点？(换句话说, 这是一件好的作品吗?) 请给出一个坚实且深思熟虑的理由。(您的观点得 1 分, 您的理由也各得 1 分)

___/2

•

•